
PROTOKÓŁ Nr XVII/08
z XVII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 27 sierpnia 2008 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz.  900, 
zakończyła się o godz.1145

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia XVII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej  Przewodniczący Pan Stefan 
Troc.

Na  wniosek  Pana  Przewodniczącego  radni  minutą  ciszy  uczcili  pamięć  zmarłego 
radnego Rady Gminy Pana Jana Saciuka.

Pan Przewodniczący  powitał  radnych  i  gości  obecnych  na  sesji.  Stwierdził,  że  na 
ustawowy skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Jolantę Galecką.

Do punktu 2.

Pan  Przewodniczący poinformował,  że  porządek  sesji  wraz  z  projektami  uchwał  radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.
Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o wprowadzenie następującej zmiany do przedłożonego 
porządku obrad :
Do  porządku  obrad  dodać  punkt  13  -  “Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej Związkowi Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego na realizację zadania pod  
nazwą ,,Odkryj Region Podlaski “

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, przyjęła wniosek w sprawie 
dodania  do  porządku  obrad  punktu  “Pojęcie  uchwały  w  sprawie  pomocy  finansowej  
Związkowi  Gmin  Wiejskich  Województwa  Podlaskiego  na  realizację  zadania  pod  nazwą: 
Odkryj region podlaski”.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, ustaliła porządek obrad XVII 
sesji Rady Gminy.
Brzmi on następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokoły z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu gminy Mielnik.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian w uchwale  nr  XIV/61/08  Rady  

Gminy Mielnik z dnia 18 kwietnia 2008r.
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  niektóre  świadczenia 

przedszkola prowadzonego przez gminę Mielnik.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Jana Saciuka.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa w sołectwie Niemirów.
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  stowarzyszenia  o  nazwie  “Związek  

Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego”.
13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  pomocy  finansowej  Związkowi  Gmin  Wiejskich  

Województwa Podlaskiego na zadanie pn. “Odkryj Region Podlaski”.
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
15. Wolne wnioski.
16. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XVI sesji Rady Gminy jest wyłożony na 
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie 
on przyjęty w takiej formie, w jakiej jest sporządzony.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami.
● Odbyły się dwie duże imprezy w Mielniku: “Dni Mielnika “ i “Muzyczne Dialogi nad 

Bugiem” oraz jedna w Wilanowie. Realizacja imprez przebiegła prawidłowo.
● Od 02 do 18 lipca byłem na urlopie wypoczynkowym, w trakcie którego wyjeżdżałem 

do Pana Henryka Musiałowicza, w celu ustalenia szczegółów przekazania obrazów i 
rzeźb  do  planowanego  muzeum.  Rozpoczęliśmy  już  realizację  filmu  z  udziałem 
malarza.

● Została usypana plaża nad Bugiem, zostały ustawione wiaty nad rzeką i ukończono 
budowę wieży widokowej. W tej chwili jesteśmy na etapie znakowania tych miejsc.

● Remontowaliśmy również w tym okresie drogi, prace przebiegają zgodnie z planem.
● Z  końcem  czerwca  zakończył  swoją  działalność  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki 

Komunalnej w Mielniku, na jego miejsce została powołana na stanowisko pełniącej 
obowiązki Dyrektora Pani Ewa Samojluk.

● Dnia  15  sierpnia  odbyła  się  uroczystość  w  Tokarach  z  okazji  Święta  Wojska 
Polskiego, podczas, której poświęcono dwa granitowe nagrobki ustawione na grobach 
wojennych, na które gmina otrzymała od Wojewody dotację. Sprawa dotacji na groby 
była  poruszana  na  wielu  wcześniejszych  sesjach,  ale  są  niektóre  osoby,  które  tej 
sprawy nie  znają.  Towarzystwo  Przyjaciół  Ziemi  Mielnickiej  złożyło  wniosek  do 
Wojewody o  dotację,  na rekonstrukcję  grobów wojennych  w Niemirowie,  chociaż 
doskonale Zarząd wiedział jakie są procedury. Wystąpiłem z pismami do Wojewody i 
Rady  Ochrony  Pamięci  Walk  i  Męczeństwa  z  wyjaśnieniem  obecnej  sytuacji 
dotyczącej grobów w Niemirowie. Po zebraniu wszystkich informacji i wyjaśnieniu 
nieścisłości podjęte zostaną działania w celu rekonstrukcji w/w grobów wojennych.

● Kolejna sprawa, którą się zajmowałem, dotyczyła  stowarzyszenia sportowego MKS 
MIELNIK i dotacji jaką klub otrzymał z budżetu gminy. W związku z nieterminowym 
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złożeniem rozliczenia przez Klub wystąpiłem pismem do Zarządu Klubu  o podjęcie 
stosownych  działań  w  celu  wyeliminowania  podobnych  błędów  w  przyszłości. 
Adresatem pisma była  również Komisja  Rewizyjna Rady Gminy,  która  przedstawi 
swój protokół.

● Kolejna  sprawa  dotyczy  dwóch  wystaw  zorganizowanych  przez  Towarzystwo 
Przyjaciół  Ziemi  Mielnickiej,  a  dofinansowanych  ze  środków  gminnych.  Sprawą 
dyskusyjną  są  tu  katalogi,  które  chociaż  wydane  ze  środków  budżetu  gminy,  są 
dedykowane jeden żonie, a drugi synowi Pana Prezesa Towarzystwa. Wystąpiłem z 
pismem do Zarządu Towarzystwa o ustosunkowanie się w tej sprawie.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Pana Wójta o jego pracy w okresie 
między sesjami.

Do punktu 5.

Pan Przewodniczący Rady poinformował  o  interpelacjach  złożonych  na XVI sesji  Rady 
Gminy.
W dniu dzisiejszym interpelacji nie złożono.

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Pan radny zgłosił potrzebę budowy toalety przy budynku świetlicy wiejskiej w Homotach.

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Czy podjęte zostały działania w sprawie przeniesienia słupa telefonicznego na ulicy Sadowej?
Pan radny kilkakrotnie poruszał na sesjach tę sprawę.

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Czy  podjęto  działania  w  sprawie  opracowania  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
Gminy Mielnik?

Pan Jerzy Terebun
Czy dokonano już odbioru drogi na terenie wsi Maćkowicze (koło Pana Datczuka)? Droga ta 
ma wiele usterek.

Do punktu 6.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XVII/74/08 
w sprawie zmiany statutu gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 7.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie  wprowadzenia  zmian  w 
uchwale nr XIV/61/08 Rady Gminy Mielnik z dnia 18 kwietnia 2008r.

Pan Jan Weremijewicz
Podtrzymał swoje stanowisko wyrażone na posiedzeniu Komisji, że od powiatu należy żądać 
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aby  zadbał  o  całą  drogę  i  naprawił  pobocza.  Pobocza  są  wykonane  byle  jak,  rowy  są 
zarośnięte. Dajemy znaczne środki na remont drogi, to oni powinni przynajmniej odkrzaczyć.

Pan Sekretarz Gminy
Przetarg  na naprawę drogi  do Siemiatycz  wygrało  Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe z 
Siemiatycz,  będące  pod  zarządem  litewskim.  Należy  sformułować  żądanie,  aby  prace  te 
zostały wykonane i to będzie  warunkiem przekazania przez gminę środków na remont tej 
drogi.
Zapewnił, że dopilnuje tego zadania, tak aby było ono wykonane należycie.

Pan Jan Zduniewicz
Zwrócił  się z zapytaniem, czy w załączniku do uchwały należy umieścić  zapis dotyczący 
uporządkowania poboczy.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XVII/75/08 
w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XIV/61/08 Rady Gminy Mielnik z dnia 18 
kwietnia 2008r.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 8.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2008r.

Pan Stefan Troc
W  związku  ze  zwiększeniem  środków  na  wypłatę  ekwiwalentu  dla  strażaków  Pan 
Przewodniczący zapytał, kto składa dyspozycje, aby strażacy w takiej ilości uczestniczyli w 
ochronie meczu.
Jest ochrona profesjonalna (policja, firma ochroniarska), dlaczego więc tak wielu strażaków 
bierze udział w zabezpieczaniu meczy?

Pan Jan Zduniewicz .- radny, Prezes Mielnickiego Klubu Sportowego
Są  imprezy  sportowe  o  tzw.  podwyższonym  ryzyku,  o  czym  decyduje  policja  we 
współdziałaniu z organizatorem imprezy. Mecz derbowy z “Cresovią” Siemiatycze był takim 
meczem. W związku z tym, że obiekt nie jest ogrodzony musieliśmy zwiększyć ilość służb 
porządkowych  przy tym meczu,  stąd tak  liczna  obecność strażaków (obok policji  i  firmy 
ochroniarskiej).Władze Klubu zwróciły się z wnioskiem do straży o pomoc w zabezpieczeniu 
imprezy. Właśnie duża liczba strażaków spowodowała, że na meczu nie było żadnej zadymy.
Chuliganów  meczowych  najbardziej  rozwściecza  obecność  policji,  obecność  strażaków 
wpływa bardziej kojąco na atmosferę wśród kibiców.
Przy innych meczach nie będzie potrzeby tak dużego zabezpieczenia.
Mając to wszystko na uwadze Pan Zduniewicz zwrócił się z apelem do Rady, aby uchwaliła 
zmiany do budżetu, polegające na zwiększeniu środków na ekwiwalenty dla strażaków.
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Pan Stefan Troc
Uważa,  że  lepsza  jest  ochrona  profesjonalna,  a  opłacanie  z  budżetu  gminy  strażaków 
zabezpieczających  mecze  jest  kolejną  dotacją  dla  Klubu.  Również  taką  dotacją  jest 
utrzymanie przez gminę całego obiektu sportowego, który służy głównie dla Klubu.

Pan Wójt Gminy
Zgodził  się  ze  stwierdzeniem Pana  Troca,  że  jest  to  kolejna  dotacja  dla  Klubu.  W roku 
ubiegłym GOKSIR za samą wodę do podlewania boiska zapłacił 12 tys. złotych.  Policja i 
firma ochroniarska działają profesjonalnie,  ale ich działania prowokują kibiców, natomiast 
strażacy mają ogólne poszanowanie. Strażacy odgrywają bardzo dobrą rolę, są szanowani i 
nawet najgorsi kibice nie wchodzą z nimi w konflikt. 

Pan Kazimierz Tobota
Poprosił  o wyjaśnienie  czemu ma służyć  zwiększenie  dotacji  na zagospodarowanie terenu 
wokół wieży widokowej. Co ma być tam zrobione, czy też już wykonano jakieś prace?

Pani Skarbnik Gminy
Ogólny koszt budowy wieży wynosi 61.672 zł., w tym roku 58.583 zł. i w ubiegłym ponad 3 
tys.zł.

Pan Tomasz Gorochowicz
Siedem tysięcy złotych dotacji przeznaczone jest na ustawienie zadaszenie, wykonanie alejki 
z kamieni, ułożenie kamieni z boku oraz zasypanie wyrobiska po żwirowni.

Pan Jan Weremijewicz
Na czym polega remont przystanku w Maćkowiczach?

Pan Tomasz Gorochowicz
Przystanek w Maćkowiczach zostanie zdjęty i na to miejsce postawi się nowy,  drewniany 
przystanek, taki jak stoi w Mętnej i na Grabowcu.

Pan Jan Zduniewicz
Czy w dziale 754 w par. 4210 na zakupy kwota 25 tys.złotych została podzielona między 
jednostkami, czy też jest to tylko ogólna kwotą?
Czy jest możliwość przygotowania materiałów na kolejne posiedzenia komisji i rady w taki 
sposób,  aby  część  opisowa  była  bardziej  rozbudowana  i  szczegółowa  i  w  ten  sposób 
materiały dla radnych były bardziej przejrzyste (podawanie łącznych kwot dotacji).
Czy  prace  porządkowe  przy  świetlicach  w  Radziwiłłówce  i  Mętnej  są  wydatkami  z 
administracji czy GOKSiR ?

Pani  Skarbnik  i  Pan  Wójt  Gminy udzielili  odpowiedzi  na  zapytania  Pana  radnego 
Zduniewicza.

Pan  Wójt poinformował  radnych  o  zamiarze  przekazania  świetlic  wiejskich  pod  zarząd 
GOKSiR oraz zatrudnienia osób do opieki tymi budynkami.
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Pan Jan Zduniewicz stwierdził, że po przejęciu tych świetlic przez GOKSiR radni muszą się 
liczyć z tym, że na GOKSiR trzeba będzie przekazać bardzo duże środki.

Rada Gminy 11 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę nr 
XVII/76/08 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu9.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XVII/77/08 
w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  niektóre  świadczenia  przedszkola  prowadzonego 
przez gminę Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 10.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XVII/78/08 
w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Jana Saciuka.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 11.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XVII/79/08 
w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa w sołectwie Niemirów.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 12.

Pan Jan Zduniewicz
Zwrócił się z zapytaniem do jakich stowarzyszeń i związków należy Gmina Mielnik.

Pan Sekretarz Gminy
Należymy do następujących związków i stowarzyszeń:

● Podlaskie Stowarzyszenie Gmin z siedzibą w Drohiczynie,
● Lokalnej Organizacji Turystycznej “Szlak Jagielloński”,
● Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.

Wystąpiliśmy ze Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Regionów Nadbużańskich, ale być może 
wrócimy do tego Stowarzyszenia, bo może być warto.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XVII/80/08 
w  sprawie  przystąpienia  do  stowarzyszenia  o  nazwie  “Związek  Gmin  Wiejskich 
Województwa Podlaskiego”.

(w zał. na str............prot.)
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Do punktu 13.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej 
Związkowi  Gmin  Wiejskich  Województwa  Podlaskiego  na  zadanie  pn.  “Odkryj  Region 
Podlaski”.
W ramach tego projekt planuje się organizację czterech imprez promujących kulturę, tradycję 
i turystykę gmin podlaskich – dwie w Warszawie, jedną w Wilnie i jedną we Wrocławiu. Ze 
środków projektu zostanie dofinansowane uczestnictwo przedstawicieli stron umowy w tych 
imprezach.  Zakupi  się  nowe  namioty  wystawowe,  stoliki,  krzesła,  stojaki  reklamowe  na 
ulotki. Lider projektu – czyli Związek Gmin Województwa Podlaskiego będzie uczestniczył 
w 8 targach turystycznych – 4 krajowych i 4 zagranicznych, w celu promocji kultury i tradycji 
gmin województwa podlaskiego oraz turystyki. W ramach projektu zostanie również wydany 
album  promujący  kulturę  i  tradycje  gmin  tworzących  Związek  Gmin  Wiejskich 
Województwa Podlaskiego,  wydane będą mapy,  zamówione zostaną tablice informujące o 
produktach regionalnych oraz tradycjach i miejscach promujących region, banery reklamowe, 
gadżety promocyjne oraz spoty reklamowe. Jest to bardzo duży projekt.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, podjęła uchwałę nr XVII/81/08 
w sprawie pomocy finansowej  Związkowi Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego na 
zadanie pn. “Odkryj Region Podlaski”.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 14.

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Toaleta przy świetlicy w Homotach zostanie wykonana.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Na razie  linia  na  ulicy  Sadowej  za  bardzo  nie  przeszkadza,  bo  jest  tam  mały  ruch.  W 
najbliższych  dniach,  w  miejscu  gdzie  jest  wąsko,  zostanie  dosypana  ziemia  i  wówczas 
rzeczywiście  słup  będzie  stał  po środku ulicy.  Wtedy podejmiemy działania,  aby linie  tę 
przesunąć.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Pan Gorochowicz stwierdził, że ma mieszane uczucia co do uchwalania planu. Szykują się w 
tej sprawie rewolucyjne zmiany w prawie. Planowane jest odejście od pozwoleń na budowę, 
budowę będzie można prowadzić na zasadzie zgłoszenia, tak jak to się dzieje obecnie przy 
małych budowlach. Warunkiem tego jest odpowiednia konstrukcja planu zagospodarowania 
przestrzennego, w planie  mają być określone obszary urbanizacji i warunki zabudowy. W tej 
sytuacji  należy się zastanowić czy robić  plan na starych  zasadach czy poczekać na nową 
ustawę i zrobić go zgodnie z nową ustawą. Pan Gorochowicz stwierdził, że nie jest w stanie 
poinformować radnych czy przystąpimy do tworzenia planu, należy jeszcze skonsultować się 
z urbanistami, zasięgnąć ich opinii. Sprawa ta jest na razie otwarta.
Pan Wójt Gminy stwierdził, że nie należy tworzyć planu na obecnym etapie naszej wiedzy, 
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trzeba poczekać na opinie fachowców i na nowe rozwiązania prawne.

Odpowiedź na zapytanie Pana Jerzego Terebuna
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Droga w Maćkowiczach nie została jeszcze odebrana, wszelkie jej usterki wykonawca będzie 
musiał naprawić.

Do punktu 15.

Pan Wójt Gminy poinformował, że w dniu jutrzejszym Wójt Gorochowicz jedzie po odbiór 
autobusu  przyznanego  nam  przez  Ministerstwo  Edukacji  Narodowej.  Autobus  ten 
otrzymaliśmy nieodpłatnie, jesteśmy po wstępnym opracowaniu tras dowozu dzieci do szkół 
Zespołu Szkół w Mielniku.
Należy  liczyć  się  z  tym,  że  po  wprowadzeniu  dwóch  szkolnych  autobusów,  PKS  może 
ograniczyć  liczbę  swoich  kursów.  Jeśli  w  autobusie  szkolnym  będą  wolne  miejsce,  to 
mieszkańcy gminy będą mogli  nim podjechać.  Jednak w pierwszej kolejności  autobusy te 
będą zabierały dzieci.

Pan Jan Weremijewicz
Poprzedni Dyrektor ZGK deklarował oczyszczenie hydrantów i zasuw.  Nie zostało to jednak 
zrobione. Czy zostanie to wykonane przez nową Panią Dyrektor?

Pan Wójt Gminy
Sprawa ta znana jest Pani Dyrektor i na pewno zostanie rozwiązana.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że wydaje mu się, że opinie urbanistów w sprawie zasadności tworzenia planu są 
zbędne, bo oni zechcą tylko zarobić. Skoro tyle funkcjonowaliśmy bez planu, to poczekajmy 
jeszcze  trochę  na  nowe  prawo,  a  istniejące  studium  zagospodarowania  pozwala  nam  na 
realizację zamierzeń mieszkańców.
Pan radny poinformował,  że  Komisja  Rewizyjna  skontrolowała,  zgodnie  z  planem pracy, 
budżet Zespołu Szkół w Mielniku. Generalnie opinia Komisji z tej kontroli była pozytywna, 
Pan radny przypomniał, że za kilka dni upływa termin gwarancji hali sportowej. Trzeba od 
wykonawcy tej sali wymusić wiele poprawek (odwodnienie, przenikanie przez ściany). 
Jak kształtują się nasze dochody własne w I półroczu w porównaniu do planu dochodów?

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  po sesji,  przy odbieraniu  diet,  radni otrzymają  informację o wykonaniu 
budżetu za I półrocze 2008r.

Pani Skarbnik Gminy
Poinformowała,  że  informacja  półroczna  z  wykonania  budżetu  gminy  przyjmowana  jest 
zarządzeniem  Wójta  Gminy  i  przekazywana  RIO i  radnym.  Radni  po  sesji  otrzymają  te 
informację.
Odpowiadając  na  pytanie  Pani  Skarbnik  poinformowała,  o  wykonaniu  dochodów budżetu 
gminy za I półrocze 2008r.
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Pan Adam Tobota
Stwierdził,  że  cieszy  go  fakt  dokładności  historycznej  Pana  Wójta.  Zapewnił,  że 
przeprowadził  dokładną  kwerendę  w  archiwach,  dotyczącą  grobów w Niemirowie.  Podał 
źródła,  z  których  korzystał  przy  opisywaniu  tych  grobów.  Cieszy  go  również  fakt,  że 
działania TZM przyczyniły się do podjęcia działań mających na celu rekonstrukcję grobów w 
Niemirowie.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys wsi Mętna
W Mętnej brak jest tablicy ogłoszeniowej oraz trzeba odmalować przystanek w Adamowie.

Pan Wójt Gminy
Wójt Gorochowicz zleci wykonanie tych prac Zakładowi Gospodarki Komunalnej.

Do punktu 16.

Wobec wyczerpania porządku obrad XVII sesji Rady Gminy Mielnik Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie.

Protokołowała
Jolanta Galecka
                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                            Stefan Troc
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